
Minnesanteckning  Sámien Suorssá rárrie/ Samiskt förvaltningsråd 21 februari 
2024 
Närvarande: Erika Hjukström, Åsa Skum, Margareta Hultgren, Uno Viklund, Alf 
Anders Emanuelsson 
 
Plats: Suorssá, Sámien siijie 
 
1. Mötet öppnas 

 
2. Val av mötesordförande och mötessekreterare 

Mötesordförande:  Erika Hjukström      

Mötessekreterare:  Åsa Skum 

 
3. Dagordning godkännes av mötet   

 
4. Genomgång av föregående protokoll.   

En påminnelse till kommunen om tillstånd för vattenskotrar på nästa möte . Erika 
kollar detta. 

Även påminnelse till kommunen (Sara Grundström) att kolla upp om arvodet för 
dessa möten är skattepliktigt. Åsa kollar detta. 

5. Samisk samordnare redogör för nuläget och samiska veckan, samt nationaldag.  
 
December – julkorgar till hela äldreomsorgen, inkl hemtjänstbrukare över hela 
kommunen. Uppskattat och delad kostnad och jobb  med köket. 

 
 
Januari – redovisning sametinget – klart och checkat 
 
Biblioteket – projekt samisk samling vems är det? Klartext system anpassat efter 
medborgarnas tyckande om vad som är vems i samisk samling 
Samiska vinterveckan – lite mindre offentliga arrangemang iår p ga att det visat sig 
med åren att deltaganden på offentliga arrangemang i Sorsele ej ger så stort 
deltagande. Iår har vi satsat mer på skola och barnomsorg.  
Bussresan till Jokkmokksmarknad alltid fullbokad och uppskattad – samarbete Emil 
Jonssons företag. 
Förslag från Seniorsamerna att anordna buss/anslutning från Ammarnäs. Åsa tar 
detta vidare till Emil till år 2025.  
6 februari – firande med biblioteket och Seniorsamerna på Sorsele bibliotek för 2:a 
året. 28 st besökare. Trevligt och enkelt med fika och samtall, men Seniorsamerna vill 
ha mer samtal på samiska. Vi utvärderar detta och kommer med nya idéer till 2025. 
Nationalsången sjöngs på samiska och pyssel för barnen. 
Skolmatsalen – samisk samordnare  o samesyrrorna var där under förmiddagen. 
Samtalade, pratade om kött, samer och Elisabeth sjöng. Andra året vi gör det här och 
det är jättekul och ett bra sätt att informera om var köttet kommer ifrån mm. 



 

Samegården i Ammarnäs 6 ferbruari – köttsoppa och tårta. 60 tal besökare. Skolan o 
förskola gick dit. Som alltid uppskattat och välbesökt.Det serveradesKöttsoppa på ren 
plus klimp till grundskolan och renskav till förskola och äldreomsorg. 

Kostchefen var Linus ute på förskolan Blåhaken och stekte mat utomhus till barnen, 
uppskattat även det. 

Högstadiet fick se filmen Låt elven leva. Jag ska ut i klasserna nu i mars och samtala. 
Förskolor, förskoleklass och grundskola har gjort andra aktiviteter kopplade till 
samer. 
 
Februari: 
Utbildning 22 februari – planering inför konsultationslagsutbildning. 

Övriga vanliga uppgifter: Veärbmimöten och dess samarbeten . skrivelser om 
samiska i gymnasiet  mm 

 
 

6. Representanter i råder redogör för sina områden 

Erika: 

Konsultationsordningsutbildning 22/2. Alla chefer kommer att gå utbildningen, samt 
kommunpolitiker. 

YUN-youth up north:  Sorsele Kommun är en av fem kommuner har blivit beviljad 
medel för en ungdomskonsulent. Viktigt för att ha ungdomsperspektivet samt 
samiskt perspektiv i våra frågor. 

Erika har arbetsmiljöansvar över Åsa 

Affe  

Föreslag från Sameföreningen att ordna en resa till Gränshandelsmarknaden i 
Tärnaby, juli månad. 

Margareta  

Seniorsamerna håller utbildningar i umesamiska. Digital utbildning för alla, den ska 
inte gå för fort, 2 avsnitt i utbildningen. Samarbete med Vuxenskolan, Vännäs. 

Uno 

Sydsamiskagruppen i Suorssá träffas och pratar sydsamiska i Sámien Siijie en gång i 
veckan 

7. Ansökningar. Inga inkomna till dagens möte 
 

8. Budget 2024 samt ekonomisk redogörelse. Budgetförslag bifogas. 
Redovisning genomförd. Statsbidrag på väg att utbetalas 
Beslut att bordlägga till ett digitalt möte 14 mars i frågan om faställande av budget 
2024. 



 
9. Hur kom samrådet till? Vem är representant för vem? 

Redogörelse efter föregående mötes önskemål 
Kollar arkiv och protokoll och det enda som framgår är att samrådet har och ska 
bestå av representanter från Gran, Ran, Sameföreningen (nu också Seniorsamerna) 
och samer som inte tillhör dessa organisationer.  
Samt att kommunalråd ska sitta med och vid behöv ta in tjänstemän vid specifika 
frågor. Ex skolchef, kostchef osv 
På senare tid har vi börjat bjuda in Erika, chef för den enhet som samisk förvaltning 
ligger under. 
Beslut att Åsa ringer runt till var och en och frågar om de vill ha kvar sin plats i rådet.  

10. Statsbidraget bör ökas efter alla år. Fråga från föregående möte. Åsa 
Frågan kommer Veärbmie bolla vidare som är en större grupp , mot Sametinget. Men 
chans att fråga Veronicafrån Sametinget om detta 22/2.  
 

11. Utbildning i konsultationsordning 22 februari i Suorssá 
Var och en i samrådet är välkomna att delta för sin organisation. Arvode utbetalas. 
 

12. Nästa ordinarie samrådsmöte 
31 maj kl 09.00-12.00 Ammarnäs 
 

13. Mötet avslutas     

 

 
 
 
 

Åsa Skum, sekreterare   Erika Hjukström , ordförande 

 


